
Protokół nr 28/VIII/2021
z obrad XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia  23 luty 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00
Zakończenie obrad – godz. 16:15

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,
Dyrektor GOKSiR Leszek Orczykowski,  Pan Paweł Zwirbulis - radca prawny.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych:
Justyny Perki oraz Ryszarda Budzyńskiego.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i
sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXVI i XXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

      2. Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2020 rok:

a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,
b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,
c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,
d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,
e) Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

3. Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie  na rok 2021 -
referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-
2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Regulaminu  Honorowego  Obywatelstwa
Gminy Trąbki Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  Honorowego  Obywatelstwa
Gminy Trąbki Wielkie- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wezwania organów
władzy do przestrzegania przepisów art. 32 oraz art. 39 Konstytucji RP - referuje Pan
Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właścicieli  nieruchomości
położonych na obszarze Gminy Trąbki Wielkie - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

9. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji zbiorowej
przy drodze wojewódzkiej nr 226- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji zbiorowej
przy drodze powiatowej nr 2218G- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy
finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania  pn.
”Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  2210G  w  miejscowości  Sobowidz  –  etap  I”  -
referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy
finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w  celu  wspólnej  realizacji  zadania  pn.
„Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  2210G  w  zakresie  budowy  chodnika  w
miejscowości Gołębiewo Wielkie” - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku Powiatowi Gdańskiemu pomocy
finansowej w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania pn. „Poprawa
bezpieczeństwa  na  drogach  Powiatu  Gdańskiego  poprzez  modernizację  dróg
powiatowych na terenie  Powiatu Gdańskiego” -  referuje  Pan Błażej  Konkol Wójt
Gminy;

14. Podjęcia uchwały w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Cedry Wielkie oraz Gminą
Suchy Dąb w ramach konkursu na identyfikację  koncepcji  organów prowadzących
szkoły  podstawowe  dotyczących  kształtowania  kompetencji  kluczowych  uczniów
poprzez  edukację  morską  i  żeglarską  w  ramach  realizacji  przedsięwzięcia
strategicznego  „Kompleksowe  wsparcie  szkół  i  placówek”  -  referuje   Pan  Błażej
Konkol Wójt Gminy;

15. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  stawek opłaty za zajęcie  pasa drogowego –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą
Wojewódzką  Policji  w  Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w
Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego
środka transportu – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Kune-
gundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich poprzez zmianę siedziby i likwidację od-
działu przedszkolnego - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola im. Jana Brzechwy
w Trąbkach Wielkich poprzez przeniesienie jego siedziby - referuje Pan Błażej Kon-
kol Wójt Gminy.

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punkto-
wej  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  publicznego  przedszkola  oraz  oddziałów
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przedszkolnych prowadzonych w szkołach podstawowych dla których organem pro-
wadzącym jest gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w
obrębie geodezyjnym Kłodawa – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

21. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.
22. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;
23. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

  
Przewodniczący Ra  dy Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt Gminy – zaproponował, aby  punkt 5 i 6 został zdjęty z porządku obrad, uzasadnił swój
wniosek.  Ponadto  zaproponował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  uchwały w sprawie
ustalenia liczby zezwoleń sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy Trąbki Wielkie.
Uzasadnił swój wniosek.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy jeszcze ktoś chciałby zgłosić jakieś uwagi do
porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. Poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.

 Zapytał,  kto  jest  za  wykreśleniem z  porządku  obrad  dwóch  uchwały  zgłoszonych
przez  Wójta  Gminy tj:  uchwały  w  sprawie: uchwalenia  Regulaminu  Honorowego
Obywatelstwa Gminy Trąbki Wielkie oraz uchwały w sprawie powołania Komisji ds.
Honorowego Obywatelstwa Gminy Trąbki Wielkie

Za – 13

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Zapytał,  kto  jest  za  wprowadzeniem  do  dzisiejszego  porządku  obrad  uchwały  w
sprawie ustalenia liczby zezwoleń sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy
Trąbki Wielkie.

Za - 13

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący Rady Gminy- zaproponował, aby wprowadzona uchwała została wpisana na
końcu porządku obrad, po uchwałach ujętych w porządku obrad a przed punktem dotyczącym
sprawozdaniem  Wójta  Gminy  o  pracy  między  sesjami  Rady  Gminy. Kolejno  odczytał
aktualny porządek obrad poddając go pod głosowanie.

/Radni otrzymali uaktualniony porządek obrad/

Przewodniczący   Rady  Gminy -  zapytał,  kto  jest  za  przyjęciem  porządku  obrad  z
uwzględnionymi zmianami.
W głosowaniu udział bierze 13 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi
zmianami.
/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie  protokołu  z  XXVI  i  XXVII sesji  zwyczajnej  Rady  Gminy  Trąbki
Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do
protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  XXVI  i  XXVII sesji
zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku
do protokołu.

/Do obrad dołączył Radny Ryszard Budzyński/

Ad 2. Przedstawienie sprawozdań Rady Gminy Trąbki Wielkie za 2020 rok:
a) Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego  Rady Gminy,
b) Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych,
c) Sprawozdanie Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia Rady Gminy,
d) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,
e) Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji.

Przewodniczący poszczególnych komisji w w/w kolejności odczytywali sprawozdanie z
pracy komisji za 2020r.
Przewodniczący Rady Gminy – każdorazowo, po odczytanym przez Przewodniczącego
Komisji  sprawozdania,  zadawał  pytanie  radnym,  czy  ktoś  ma  pytanie  do
Przewodniczącego Komisji. Pytań nie zgłoszono.  

Ad 3  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała zmiany ujęte w uchwale.

Przewodniczący   Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy.
Radny Marek Czerwiński  – zapytał o kwotę 365 tyś. zł.  ze sprzedaży działek, czy to jest
wpływ tych środków, czy to jest planowana sprzedaż na tę kwotę.
Pani Zofia Gorzyńska – podała, że jest to planowana sprzedaż do końca roku.
Radny Marek Cze  rwiński  - zapytał, czy można coś więcej powiedzieć na temat  przeprowa-
dzonych przetargów na sprzedaż działek.
Wójt Gminy – podał, że sprzedaż działek przebiega dobrze. W miesiącu styczniu i  lutym
Gmina wykonała plan  na kwotę 767 200,00 zł.  netto, czyli łącznie na 950 000,00 brutto.
Będą ogłaszane kolejne przetargi. Zainteresowanie jest bardzo duże.  
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał o pozycje dotyczącą środków dla OSP. Podał, że roz-
mawiał z Prezesem OSP w Sobowidzu, który stwierdzi, że to nie jest pełne 300 tys. zł. bo ge-
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neralnie złożył on pismo na rezygnację ze środków przyznanych wcześniej na modernizację
OSP. Zapytał, czy to również jest uwzględnione w zmianach, czy one będą dopiero uwzględ-
nione w kolejnym budżecie.
Wójt Gminy – podał, że na modernizację strażnicy OSP w Sobowidzu były przeznaczone
środki w wysokości 40 tys. zł. Strażacy tego nie wykorzystali w tamtym roku, przekładając to
na bieżący rok. Środki w wysokości 40 tys. zł. nie zostały wydatkowane i mieszczą się w tych
300 tys. zł.

Przewo  dniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w ramach zmian budże-
towych. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/218/2021 w w/w
sprawie.
/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  4.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata
2020-2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;.
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała uzasadnienie  uchwały. Poinformowała, że
w uchwale tej zostały ujęte zmiany, które zostały wprowadzone w uchwale zmian budżetu
Gminy na 2021r.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał o środki w wysokości 99 700,00 zł.
Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podała, że Gmina udzieliła w 2020r. Stowarzyszeniu
Wyrzyna Gdańska pożyczki a jej spłata była zaplanowana na 2021r.  Stowarzyszeniu udało
się pozyskać te środki i wcześniej spłacić pożyczkę.
 
Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/219/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  przedmiocie  wezwania
organów  władzy  do  przestrzegania  przepisów  art.  32  oraz  art.  39  Konstytucji  RP -
referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;
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Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński  – uzasadnił potrzebę podjęcia po-
wyższej uchwały. Oddał głos Przewodniczącemu Komisji Skarg Wniosków i Petycji celem
przedstawienia opinii komisji.
Radny Ryszard Budzyński Przewodniczący Komisji  SWiP – przedstawił opinię komisji  w
sprawie, informując, iż komisja uważa, że petycja jest  bezprzedmiotowa. Oczytał uzasadnie-
nie uchwały stanowiące opinię komisji.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVIII/220/2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji  o wysokości opłaty za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości
położonych na obszarze  Gminy  Trąbki  Wielkie  -  referuje   Pan Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że
uchwała  ta  jest  konsekwencją  decyzji  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  która  w  swojej
uchwale opiniuje, iż Gmina nie ma prawa żądać od mieszkańca informacji dot. podania imie-
nia rodziców, czy informacji jaki jest powód zmiany deklaracji. Obecna deklaracja została o
te zmiany zmieniona i dodatkowo zostało w tej deklaracji uściślone i wpisane stawka od oso-
by.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/221/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wstępnej  lokalizacji  przystanków  komunikacji
zbiorowej przy drodze wojewódzkiej nr 226- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady G  miny – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
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Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła  uchwałę nr XXVIII/222/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wstępnej  lokalizacji  przystanków  komunikacji
zbiorowej przy drodze powiatowej nr 2218G- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/223/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  Powiatowi  Gdańskiemu
pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w celu  wspólnej  realizacji  zadania  pn.
”Przebudowa drogi powiatowej nr 2210G w miejscowości Sobowidz – etap I” - referuje
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że
ten punkt, jak i kolejne z porządku obrad, to  cykl uchwał dotyczących przystąpienia do poro-
zumienia z Powiatem Gdańskim celem wspólnej realizacji budowy dróg. Kolejne uchwały
ujęte w porządku obrad też tej współpracy dotyczą. Każda uchwała zawiera odrębne odcinki
do wspólnej realizacji. Bardzo proszę o podjęcie uchwały.

Prz  ewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/224/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  Powiatowi  Gdańskiemu
pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w celu  wspólnej  realizacji  zadania  pn.
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„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2210G w zakresie budowy chodnika w miejscowości
Gołębiewo Wielkie” - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wój  t Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zwrócił
uwagę, że minęło już ok. 10 lat jak Gmina starała się wybudować ten chodnik. Najpierw
mieszkańcy ochoczo chcieli odstąpić na rzecz tego chodnika teren, ale potem jednak okazało
się, że tak, ale za odpowiednie środki. Chodnik ten będzie szedł po dwóch stronach pasa dro-
gowego, taki jest plan. Chodnik ten będzie na odcinku pół kilometra.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radny Sławomir Mazurek – czy gmina ma wpływ na to, co Powiat będzie budował w przy-
szłym roku.
Wójt Gminy – podał, że tak, Gmina ma pewien wpływ.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/225/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  Powiatowi  Gdańskiemu
pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  w celu  wspólnej  realizacji  zadania  pn.
„Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg
powiatowych  na  terenie  Powiatu  Gdańskiego”  -  referuje   Pan  Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały . Z infor-
macji wynika, że  uchwała dotyczy kilku inwestycji, m.in.:

• budowy chodnika w Czerniewie – 50m - uzupełnienie do istniejącej zabudowy;

• oświetlenia przejścia dla pieszych - 1 szt.;

• usytuowanie specjalnego oznakowane tzw. „BUŚKI”;

• budowa chodnika w Kłodawie (od cmentarza do Małego Złotowa).

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radny Sławomir Mazurek – zapytał o procentowy udział Gminy w wsparciu powiatu.
Wójt Gminy – podał, że generalnie jest to podział 50% do 50%, ale jeżeli powiat otrzymuje
dofinansowanie, to tylko bierzemy pod uwagę tę kwotę, którą trzeba dołożyć, czyli dzielimy
ją na pół.
Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
Spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/226/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 12. Podjęcia uchwały w sprawie podjęcia współpracy z Gminą Cedry Wielkie oraz
Gminą  Suchy  Dąb  w  ramach  konkursu  na  identyfikację  koncepcji  organów
prowadzących szkoły podstawowe dotyczących kształtowania kompetencji kluczowych
uczniów  poprzez  edukację  morską  i  żeglarską  w  ramach  realizacji  przedsięwzięcia
strategicznego „Kompleksowe wsparcie szkół i placówek” - referuje  Pan Błażej Konkol
Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  Oddał
głos  Panu  Leszkowi  Orczykowskiemu  Dyrektorowi  GOKSiR  w  Trąbkach  Wielkich,  aby
szczegółowo omówił przedmiotową współpracę.  
Leszek Orczykowski – poinformował, że projekt realizowany będzie pod hasłem: ”pomorskie
zagłębie wiedzy” . Udział w nim weźmie 270 osób. Z terenu  gminy Trąbek Wielkich udział
weźmie 90 osób,  w tym po 30 osób ze szkoły w Mierzeszynie, Kłodawa i Sobowidzu. Kolej-
no poinformował, że projekt ten będzie polegał na tym, że odbędą się szkolenia nauczycieli i
uczniów. Zajęcia  będą odbywały się w szkole a oprócz tego zajęcia te będą odbywały się na
Marinie w Błotniku. Wszyscy zostaną przeszkoleni - nauczyciele również. Ze szkół z każdej
wyznaczeni zostało po 3 nauczycieli,  którzy będą przeszkoleni i kolejno, będą oni szkolić
dzieci. Podsumowanie projektu będzie udział w obozie żeglarskim 10 dniowym dla  10 naj-
lepszych uczniów. Zakończenie projektu przewidziany jest na sierpień przyszły rok. Łączna
kwota to 700 tys. zł. na wszystkie trzy gminy. Efektem końcowym będzie utworzenie sali że-
glarskiej w każdej ze szkoły, która w tym projekcie uczestniczy, przeznaczone są na to środki
w wysokości 10 tys. zł. na szkołę.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy liczba uczniów ze szkół jest ograniczona. I czy
Gmina ponosi koszty.
Pan Leszek Orczykowski – poinformował, że jest ograniczona po 30 z danej szkoły. Gmina
musi tylko udostępnić pomieszczenia.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/227/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił przerwę 10 min.

Po przerwie. Cały skład Rady Gminy Trąbki Wielkie  jest obecny.

9



Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Stawki
ujęte w uchwale są zależne od objętości zajęcia pasa drogowego jak również od rodzaju drogi.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.

Radny Sławomir Mazurek – zwrócił  uwagę, że w porównaniu do poprzedniej uchwały w
przedstawionym projekcie stawki reklamowe są mniejsze. Zapytał, czy je obniżmy.
Wójt Gminy – podał, że jeżeli chodzi o stawki reklamowe, to powinna zostać podjęta oddziel-
ną uchwałę, dotycząca powierzchni reklamowych i ograniczyć je co do wielości i wówczas
ustalić ewentualne opłaty. Na dzień dzisiejszy rzeczywiście nowa stawka jest taka zapropono-
wana, natomiast powinniśmy w ogóle się zastanowić nad reklamami: w jakim miejscu powin-
ny być, jaka powinna być ich maksymalna wielkość.

Radny Zbigniew Leszczyński – zwrócił uwagę, że w poprzedniej uchwale były ustalone opła-
ty za usługi handlowe, a w tej uchwale tego nie ma. Zapytał, czy to znaczy, że je pomijamy.
Wójt Gminy – podał, że generalnie wyznaczone są miejsca do handlu i z tego tytułu pobiera-
my opłatę targową. Natomiast w miejscach nie wyznaczonych handel nie powinien się w ogó-
le odbywać.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/228/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
Ad 14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z
Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w
Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego
środka transportu – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

P  an Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radny Sławomir Mazurek – zapytał jaka kwota jest dofinansowania 65 tyś. czy 70 tyś.
Wójt Gminy – prosi o poprawienie w uchwale tego zapisu na 65 tyś. zł. bo wstępna rozmowa
była o 70 tyś., ale ostatecznie ustalono kwotę dofinansowania w wysokości 65 tyś. złotych.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/229/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 15. Podjęcie  uchwały  w sprawie zamiaru przekształcenia  Szkoły  Podstawowej im.
Kunegundy Pawłowskiej  w Trąbkach Wielkich  poprzez  zmianę siedziby  i  likwidację
oddziału przedszkolnego - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radna Wioleta Frydrych – zapytała o tablicę, która jest zamontowana na budynku z napisem
„GIMNAZJUM” zapytała, czy można ten zapis zmienić, zniwelować.
Wój  t Gminy – podał, że podsunie pomysł dyrektorowi szkoły.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła  uchwałę nr XXVIII/230/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiaru  przekształcenia  Przedszkola  im.  Jana
Brzechwy  w  Trąbkach  Wielkich  poprzez  przeniesienie  jego  siedziby  -  referuje  Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy.

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Siedziba
Przedszkola która była przy ul.  Parkowej 13 zostanie  przeniesione i  będzie teraz przy ul.
Sportowa 19.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Ray Gminy – zapytał, co dalej będzie z obiektem po byłym przedszkolu.
Wójt Gminy – podał, że dzięki tym dwóm obiektom przy obecnej pandemii możemy normal-
nie funkcjonować. Kwestia działań powidokowych to będzie propozycja utworzenia zespołu
żłobkowo – przedszkolnego, albo utworzenie samego żłobka.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/231/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kryteriów  oraz  określenia  ich  wartości
punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz oddziałów
przedszkolnych  prowadzonych  w szkołach  podstawowych  dla  których  organem  pro-
wadzącym jest gmina Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radna Wioleta Frydrych – Przewodnicząca Komisji KOSiZ – podała, że komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/232/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej w obrębie geodezyjnym Kłodawa – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.
Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji EiRG - poinformował, że komisja EiRG opi-
niowała pozytywnie projekt przedmiotowej uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVIII/233/2021 w w/w
sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby  zezwoleń  sprzedaży  napojów
alkoholowych  na  terenie  gminy  Trąbki  Wielkie  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt
Gminy

Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
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Radny Grzegorz Żukowski – nawiązał do ilości zezwoleń , zapytał,  czy przy ustalaniu tej
liczby brano pod uwagę ilość dotychczasowych zezwoleń.
Wójt Gminy – podał, że jest analiza ilości sprzedaży alkoholu w poszczególnych przedziałach
z tym, że niektórzy ze sprzedawców handlują tylko napojem niskoprocentowy. Ustaliliśmy to
tak, żeby liczba zezwoleń nie przekroczyła 40. Mamy przeciwdziałać alkoholizmowi i myślę,
że tym działaniem właśnie  przeciwdziałamy alkoholizmowi.  Przy ograniczeniu liczby ze-
zwoleń jest to proporcjonalnie zmniejszenie tej liczy bo mieszkańców nam przybywa.
Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby przedstawić porównanie do poprzedniej
uchwały. Porównując jasno wynika, że liczbę zezwoleń zmniejszono.
Wójt Gminy – nie pamiętam dokładnie, ale chyba ilość punktów nam się zmniejszył.
Radny Ryszard Budzyń  s  ki – zapytał, czy zdarzyło się, że któremuś ze sprzedawco zabrano
koncesję ze względu na to, że nie przestrzega pewnych warunków.
Przewodniczący Komisji Marek Czerwiński – podał, że nie zarejestrowano takich zdarzeń.
Wójt Gminy – stwierdził, że być może takie zdarzenia miały miejsce, ale formalnie nikt tych
zdarzeń nie odnotował.
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy uchwała ta wyczerpuje uwagi NIK.
Wójt Gminy –  podał, że ma dzieję że wyczerpuje, ale to się dopiero okaże.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXVIII/234/2021 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 20. Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami  Rady
Gminy.   

Wójt  Gminy -  poinformował,  że  ostatni  czas  międzysesyjny  dotyczył  początku  roku,.
Związany był z określeniem pewnych zasad, ze spotkaniami kierowniczymi. Od ostatniej sesji
uczestniczył, m.in:

• w spotkaniu z Spółkami PSE w sprawie drugiej  sieci 400KV która ma przebiegać
przez teren naszej Gminy /od Kłodawy na Sobowidz./

• w szkoleniach dla pracowników w ramach Związku Gmin Pomorskich;

• w spotkaniu z dyrektorami poszczególnych placówek oświatowych z terenu Gminy
Trąbki Wielkie;

• w wizytacji wszystkie placówki szkolne, większych uwag nie mam.

• w spotkaniu Zespołu Zarządzania Kryzysowego;

• w posiedzeniu Gminnego Zarządu Straży Pożarnej w sprawie podziału środków na rok
bieżący;

• w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w sprawie remontu mostu w Sobowidzu;
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• w spotkaniu z Firmą CEMEX w sprawie uruchomienia kopalni kruszywa na granicy w
lesie między Postołowem a Gołębiewem.

• Został określony przetarg na odpady komunalne,. Jest wybrana nowa Firma. Obecny
nas wrożnik zaoferował kwotę o pół mln. wyższą. Czeka nasz zmiana operatora jeżeli
chodzi o odpady komunalne.  

• Gminie  udało  się  sprzedać  12  działek  o  wartości  w sumie  ok.  945 tys.  zł.  brutto
Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały wydane – w sumie – 15.  

Ad 21. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

• Radny Grzegorz Żukowski – w jakiej cenie jest wykonanie testu tj. badanie covidowe
w Ośrodku w Trąbkach Wielkich.

• Wójt Gminy – badanie to jest nieodpłatne. Jest to badanie wyrazowe z gardła.

• Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy dotacje jakie mają otrzymać OSP nie da się
oddalić i przekazać je po wyborach, czy ewentualne na drugie półrocze. Obecnie OSP
nawet nie  ma zaplecza aby przechowywać dokumentację  z tym związaną,  nie  jest
przygotowana w ogóle do tego, nie przeszła żadnego szkolenia z tym związanego.  

• Wójt Gminy – podał, że możemy przeprowadzić szkolenie jak powinno się prowadzi
biuro stowarzyszenia. Natomiast strażacy się już rozliczali i to nie jest jakaś nowość,
jedynie z Gminą się nie rozliczaliście.  Stwierdził,  ze trzeba zrobić pierwszy krok.
Jeżeli  chodzi o miejsce na dokumentacje, to myśli,  że ta dokumentacja nie zajmie
więcej aniżeli pół segregatora. Ponownie podkreślił, że to nie jest nowość.

• Radna Wioleta Frydrych – podała, że osobiście uważa, że jest to zepchnięcie części
obowiązków urzędnika na jednostkę straży pożarnej.  Nawiązała do zaplanowanego
remontu mostu na drodze w kierunku  Sobowidza i zapytała którędy będzie objazd dla
ciężarowych samochodów jeżeli droga do Sobowidza będzie zamknięta.

• Wójt  Gminy –  podał,  że  ciężki  transport  pojedzie  przez  Rościszewo  na  drogę
wojewódzką. Natomiast mieszkańcy, czyli lekkie samochody będą mogły przejechać
koło oczyszczalni wschód.

• Radny  Marian  Pło  t  ka –  zwrócił  uwagę,  że  ciężki  tabor  w  ogóle  nie  powinien
przejeżdżać bo wszędzie jest ograniczenie do 12t.

• Radny Grzegorz Żukowski – budowa chodnika w Gołębiewie kiedy się rozpocznie.

• Wójt Gminy – na pewno za moment będzie realizacja.

• Radna Justyna Perka – nawiązała do uchwał w sprawie przystanków. Zapytała,  ile
mieszkańcy teraz będą czekać na usytuowanie tych przystanków.

• Wójt Gminy – podał, z powiatem musimy ustalić miejsca. Musi to zostać uzgodnione
ze  służbami  powiatowymi.  Mieszkańcom  można  powiedzie,  że  procedura  zorała
rozpoczęta i czekamy na dalsze decyzje.
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• Radna Justyna Perka – zapytała  o dokończenie inwestycji dotyczącej kanalizacji w
Kaczkach

• Wójt Gminy – podał, że jeżeli chodzi o kanalizację w ogóle na terenie  Gminy, to do
tego tematu  należy wrócić,  ale  w pierwszej  kolejności   Gmina musi  zabezpieczyć
środki na ten cel. Na dzień dzisiejszy nie mamy rozliczonej w całości kanalizacji w
Sobowidzu i  czekamy jeszcze  na zwrot  podatku Wat  i  części  środków, które są  z
dofinansowania.  Ostatecznie,  wolne środki  które  będą  po bilansie  będziemy mogli
podstawić na ten cel. Tak naprawdę koniec marca bieżącego roku.

• Radny  Zbigniew  Gębka –  nawiązał  do  tematu  przystanków.  Zgłosił,  że  brakuje
przystanek w Zaskoczynie, ta gdzie zabierane są dzieci szkolne . Nie ma przystanku
powrotnego  dla  ludzi  wracających  z  Gdańska.  Jest  tylko  do  Gdańska  na  drodze
powiatowej.

• Wójt Gminy – w druga stronę tak naprawdę nie ma gdzie postawić. Nie wiem czy jest
możliwość  wykorzystania  tego  samego  przystanka  dla  oby  stron.  Wszędzie  jest
zabudowa i  nie bardzo jest  gdzie go usytuować. Zaproponował,  że na spotkaniu z
Dyrektorem PKS zapyta,  czy można wykorzystać jeden przystanek do wsiadania i
wysiadania.

• Przewodniczący  Rady  Gmin  y –  zapytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania.  Pytań  nie
zgłoszono.

Ad 22. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady - zamknął XXVIII zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim
za czynny udział.

Sporządziła: Przewodniczący Rady G  miny:

Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXVIII/218/2021 – XXVIII/234/2021
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